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Z Á P I S 

Z 10. JEDNÁNÍ KOORDINAČNÍHO VÝBORU CSV VE STŘEDOČESKÉM KRAJI 

konaného 26. listopadu 2012 

Přítomni:    dle prezenční listiny 

Omluveni: ing. Zuzana Dvořáková,  

Nepřítomen: Ing. Josef Stehlík 

Jednání zahájila a řídila Ing. Jitka Vovesná, ředitelka KAZV Praha a Středočeský kraj, přivítala 
přítomné, informovala o transformaci AZV k 1.1.2013 

Program jednání: 

1. Zhodnocení akcí a aktivit v roce 2012 – Dr. Věra Libichová zhodnotila akce, které byly 
realizovány v roce 2012: setkání zemědělských subjektů a partnerů Sítě – 9 seminářů, 
zasedání KKV 3x, činnost TPS 4 zasedání + dvoudenní setkání TPS 4 krajů, řešení projektu 
„Možnosti ovlivnění degradace půdy změnou klimatu na příkladu aridních oblastí“, projekt 
„Využití energie malých vodních zdrojů, jako součást energetické soběstačnosti obce“, 
setkání partnerů – přeshraniční spolupráce: Agrokomplex Nitra, Nitranský region, setkání 
partnerů Sítě Seletice, Loučeň, Festival Středočeského venkova, Setkání partnerů na 
regionálních dožínkách (Kladno), Setkání partnerů (Kutná Hora, Mělník), seminář pro starosty 
– úspěšně realizované projekty (Kutná Hora). Vyčerpáno cca 822 tis. Kč. 

Neuskutečněné akce: Praktické užití aplikací Portálu farmáře, Seminář Správná hospodářská 
praxe v lesích, Setkání partnerů 2x (Rakovník), propagační předměty, propagační materiál. 
Nevyčerpáno z rozpočtu CSV SK cca 348 tis. Kč. 

2. Plán akcí na rok 2013 – Dr. Věra Libichová – členům koordinačního výboru byl předložen 
návrh aktivit na rok 2013 = souhrn požadavků partnerů Sítě na zařazení akcí do tohoto plánu. 
K jednotlivým akcím proběhla diskuse: ing. Jana Bačkovská upozornila, že se v roce 2013 
neuvažuje o projektu Praktické užití aplikací Portálu farmáře (je možné realizovat z jiných 
opatření – poradenství). Navržený plán akcí byl po drobné úpravě finančních částek schválen 
a bylo odsouhlaseno předložit jej Koordinačnímu výboru CSV. 

3. Diskuse: 

Ing. Milan Bena, CSc. doplnil hodnocení akcí 2012 o výsledky práce TPS, podporuje zachování 
a činnost CSV 
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Václav Pošmurný:  navrhuje pro další období zapojit další partnery venkova do CSV (církevní, 
další podnikatele na venkově). Hovořil o řízení a realizaci CSV v rámci kraje, spolupráce s KS 
MAS ve SK – je schopna realizovat akce a aktivity Sítě prostřednictvím MAS – spolupráce na 
krajské úrovni je dobrá a je třeba ji využít a dále rozvíjet. Dotaz – jaká je vize fungování CSV 
po roce 2014 ? 

Bc. Jeníčková: informovala o zasedání zástupců KIS 23.11.2012, kde byla zúčastněným dána 
informace, že činnost KIS nebude v roce 2013 finančně podporovány, což znamená pro 
partnery venkova likvidaci bezplatného poradenství 

Ing. Dagmar Mocová: vznik CSV byl podnícen odspoda a další existence CSV je potřebná. 
Nesouhlasí s transformací AZV, nesouhlasí s výrokem 1.NM v Selské revue č.5 k transformaci. 
Informovala o reakci AK a konkrétně jejího prezidenta Ing. Veleby. Pomoc ze strany MZe 
potřebují zvláště malí a střední zemědělci. Fungování AZV pod platební agenturou je 
nesmyslné. 

Radomír Hanačík: hovořil o záměru transformovat AZV již od roku 2008. Náročnost 
administrace CSV byla projednávána i ABK. Dotazuje se jaká je skutečnost transformace AZV 
k 1.1.2013, jakým způsobem bude zajištěno primární poradenství, jaké budou kompetence 
SZIFu. Sdělit, jak bude dále organizována CSV, kdo bude tvořit sekretariát, na koho se 
obracet a jak plánovat činnost na rok 2013. 

Ing. Jana Bačkovská: k další činnosti CSV v souvislosti s transformací AZV, zatím nejsou žádné 
výsledky jednání a konečné rozhodnutí. Oddělení CSV a TP je zachováno se stejným počtem 
lidí. 

V závěru jednání  Ing. Jitka Vovesná poděkovala všem zúčastněným za práci ve výboru v roce 
2012, za jejich aktivní účast na jednání a na akcích CSV. Popřála všem pěkné vánoční svátky a 
konec roku. 

Všem zúčastněným byly rozdány propagační materiály CSV. 

 

V Praze, dne 26.11.2012 

 

Zapsala: Dr. Věra Libichová 

 

Schválila:  Ing. Jitka Vovesná 


